
Referat fra bestyrelsesmødet den 18. januar 2023

Tilstede ved mødet
Kent Skovgaard (formand)
Henny Poulsen (næstformand)
Ole Fisker (kasserer)
Flemming Eriksen (sekretær)

Status:
● Kommunikationsstrategi - hvordan gør vi det nemmest

Bestyrelsen indhenter manuelt e-mail adresser. Deadline 15. Februar.
Henny samler ind i ulige numre og Flemming i lige numre i Katrineparken
Ole samler ind i ydercirklen og Kent tager indercirklen i Katrinevænget.

Nye beboere bydes fremover velkommen af formanden, hvor en flaske rødvin medbringes
og e-mail inddrives.

● Arbejdsdag torsdag den 1. September kl. 17
○ Blomsterengen - der var ikke ressourcer til at gøre noget ved Blomsterengen.
○ Legepladser - træerne blev beskåret.
○ P-plads - ukrudt fjernet

Arbejdsdag blev planlagt på en torsdag eftermiddag med stor succes.
Ca. 25 mænd og kvinder mødte op og dagen blev afsluttet med pølser og brød + øl & vand.

● Blomsterengen (ansvar Henny)
○ Henvendelse til kommunen vedrørende deling af udgifter til blomster frø m.m.

Kommunen ønsker ikke at dække fremtidige udgifter til blomsterfrø, hvorfor der planlægges
med udgifter til blomsterfrø fremover.
Behov anslås til ca. 15 kg. blomsterfrø, hvert 4. år.
Næste gang der skal såes er i 2026

Kommunen kan foretage Slagleklipning til 70 øre/m2 .
Areal ca. 3700 m2 = 2800 kr. / år.

● Pris på snerydning af fortove - Kent
Der er indhentet tilbud på rydning af fortov for den enkelte beboer - pris pr. fortov er 499 kr.
Kloak Expressen i sæsonen 2022-2023.

Kent  indhenter nyt tilbud for rydning af alle fortove i grundejerforeningen.
Forslaget inkl. pris  vil blive forelagt på generalforsamlingen.

● Indhentning af 3 tilbud på snerydning



○ Kent indhenter tilbud fra
■ Kloak Expressen
■ Thomas Nørgaard - ønsker ikke at byde på entreprisen.

Der fortsættes derfor med Kloak Expressen, på trods af varslede prisstigning på 20-25%.

● Vejvedligeholdelse
○ Brønd ved Parken 31 - Ole

Thomas Nørgaard har lovet at løse problemet, men har endnu ikke udbedret skaderne.

○ Ole bestiller reparation af revner i veje.
Omfang er vurderet af Ole & Kent - Thomas Nørgaard ønsker at udbedre skaderne ultimo 1.
kvartal 2023

○ Ole jagter kontingent restanter.
Alle 7 restanter har nu betalt.

● Økonomi, status og plan for budget
Ole laver et budget oplæg som udsendes til den resterende bestyrelse senest medio februar.

● Oplæg til ændring af vedtægter for tegning af forening
Ole udsender ændringsforslag til den resterende bestyrelsesmedlemmer som
diskussionsoplæg til næste bestyrelsesmøde.

● Checkliste ifm udskiftning af formand, kasserer etc overvejes.

Nye punkter:

● Ændring af vejføring ind til Katrineparken (lige numre) - Flemming
Flemming udarbejder text til forslag og skitse til næste bestyrelsesmøde

● Indhentning af tilbud på græsslåning sommeren 2023, da den nuværende entreprise
ophører.

Kent indhenter 3 tilbud:

——-——-——-——-——-——-——-——-——-——-——-——-——-——-——-——

Næste bestyrelsesmøde bliver 22. Februar 1930 hos Ole - forberedelse til
Generalforsamling

Generalforsamling planlægges til 22. Mars kl. 19 - indkaldelse udsendes senest 8. Marts


